
Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 05. 04. 2004  
v Obradnej miestnosti Mestského domu v Prievidzi 

 
    
Začiatok zasadnutia: 8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:  10.00 h  
 
   
Prítomní:           30 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Neprítomný:        Milan Budáč – ospravedlnený                                  
 
Ďalej prítomní:    Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                             Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                             Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                             PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca mesta pre masmédiá 
                             Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                             Ing. Katarína Bašková – vedúca finančného odboru  
                             Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstavby a RR 
                             Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                             Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
                             Ing. Alena Mikulášová – referent ekon. práce a rozpočtu školstva 
                             Ing. Mária Halahyjová – referent ekon. rozpočtu a financ. školstva 
                             Iveta Litvajová – referentka pre servis MsR a MsZ 
                              – podľa prezenčnej listiny  

 
        masmédiá, občania  
        – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril mimoriadne rokovanie Mestského 
zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza a privítal všetkých poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej televízie 
a občanov mesta.  

Primátor mesta konštatoval, že na zasadnutie MsZ boli pozvaní všetci poslanci        
a pozvánky s navrhovaným programom mimoriadneho zasadnutia MsZ boli poslancom 
a jednotlivým zástupcom mesta vopred doručené.  
Ďalej uviedol, že na začiatku rokovania za účasti 29 poslancov MsZ, nadpolovičnej 
väčšiny, bolo zasadnutie MsZ rokovania a uznášania schopné.  
Zároveň upozornil prítomných poslancov na zmenu priebehu hlasovania. V zmysle             
rokovacieho poriadku MsZ sa hlasovanie uskutočnilo verejne zdvihnutím ruky za použitia 
hlasovacích lístkov, a to z dôvodu, že v Obradnej miestnosti Mestského domu v Prievidzi 
nebolo možné nainštalovať technické hlasovacie zariadenie. 
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Presnú evidenciu hlasovania poslancov zabezpečovali za každé hlasovanie uznesenia 
určené skrutátorky Darina Kotianová a Iveta Litvajová, sčítaním hlasovacích lístkov bola 
určená Ing. Lenka Pánisová. 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej prítomných oboznámil so zložením 

pracovného predsedníctva, ktoré na rokovaní MsZ pracovalo v zložení: Ján Kotian a Ing. 
Mgr. Jozef Kobela, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Michal Mladý, zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi, Ing. Jana Michaličková, 
hlavná kontrolórka mesta Prievidza. 
Za spravodajcu Mestskej rady mesta Prievidza bol určený Mgr. Jozef Kobela. 

 
Za overovateľov zápisnice z mimoriadneho MsZ boli menovaní Gabriel Čauder 

a Mgr. Eva Henčelová. 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ schválení: Alžbeta Borková – za predsedníčku  

                                                                  Margita Haťapková – za členku  
                                                                  Ing. Adriana Ledecká – za členku  
 

K predloženému návrhu primátorom mesta na zloženie návrhovej komisie prijalo MsZ 
uznesenie č. 77/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie:  29 poslancov za.  
  

Primátor mesta po jednomyseľnom schválení zloženia návrhovej komisie požiadal 
jej členov, aby zaujali svoje pracovné miesta. 
 
 V ďalšej časti rokovania MsZ primátor mesta prítomných oboznámil s programom 
mimoriadneho MsZ:   
 
P r o g r a m    mimoriadneho zasadnutia MsZ v Prievidzi : 
 
1. Otvorenie 
2. Návrh na vyradenie MŠ Ulica Š. Závodníka v Prievidzi zo siete škôl 
3. Návrh na zmenu projektových zámerov mesta Prievidza 
4. Návrh na predloženie projektu „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ, Ulica 

energetikov v Prievidzi“ 
5. Návrh na predloženie projektu „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ, Ulica            

P. Dobšinského v Prievidzi“ 
6. Návrh na predloženie projektu „Rekonštrukcia a modernizácia objektu III. ZŠ, Ulica 

Sama Chalupku v Prievidzi“ 
7. Záver 
 
K predloženému programu mimoriadneho mestského zastupiteľstva prijalo MsZ 
uznesenie č. 78/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
  

Rokovanie mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Prievidzi sa riadilo jednomyseľne 
schváleným programom MsZ.  
 
V priebehu rokovania MsZ sa do miestnosti dostavil Ing. Milan Dérer, poslanec MsZ. 
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– k bodu  2 – 
„Návrh na vyradenie MŠ, Ulica Š. Závodníka v Prievidzi zo siete škôl“ 

 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ v Prievidzi, na zasadnutí MsZ 

v rámci bodu rokovania objasnil proces prechodu na prenesené a originálne kompetencie 
v školstve na území mesta Prievidza, v rámci ktorého boli prerozdelené finančné 
prostriedky z MF SR a Krajského školského úradu Trenčín,  v sume 20 mil. 164 tis. Sk. 
Zdôraznil, že školstvo by za súčasnej situácie potrebovalo takmer o sumu 28 130 tis. viac 
finančných prostriedkov.  
Ako ďalej Ing. Milan Rybanský uviedol, prenesené kompetencie štát vykril približne          
na 88,2 %, pričom finančné prostriedky v sume 32 mil. 328 tis. Sk chýbajú na financovanie 
potrieb školstva v meste Prievidza a ako ďalej dodal, do 31. 04. 2004 by mali byť 
ministerstvom zverejnené normatívy na žiakov v MŚ a ZŠ.  
K uvedenej problematike taktiež osobne rokoval s prednostom Krajského úradu 
v Trenčíne, pričom boli prijaté systémové ale aj nesystémové opatrenia a čaká sa            
na oficiálne potvrdenie rozpočtu škôl a školských zariadení. 
Ako Ing. Milan Rybanský zdôraznil, už na viacerých stretnutiach a zasadnutiach avizoval 
problémy ohľadom potreby zredukovať počet školských zariadení MŠ a základných škôl 
na území mesta Prievidza v dôsledku neutiahnutia financovania týchto zariadení mestom 
Prievidza.   
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ, prítomných informoval o ďalších 
možnostiach riešenia právnej subjektivity škôl a uviedol, že spôsob ich financovania bude 
predmetom najbližších porád a rokovaní mestskej rady. 
V ďalšej časti bodu rokovania vedúci odboru školstva vysvetlil, že hlavným dôvodom 
návrhu na zrušenie MŠ na Ul. Závodníka v Prievidzi je nevyťaženosť tohto zariadenia        
a časť budovy je v súčastnom období v prenájme.  Uviedol, že v rámci uskutočnených 
rokovaní boli i návrhy na zrušenie MŠ, Ul. A. Stodolu a Ul. Vl. Clementisa a taktiež           
sa hovorilo o premiestňovaní ďalších školských zariadení. 
Priblížil situáciu ako by sa malo realizovať prípadné rozmiestnenie detí MŠ, Ul. Závodníka 
v Prievidzi do iných školských zariadení. Pripomenul i tú skutočnosť, že po odchode 23 
detí do 1. ročníka ZŠ pre šk. rok 2004/2005, bolo by potrebné premiestniť 31 detí 
a umiestniť ich v zariadeniach s voľnými kapacitami do MŠ na Ul. P. Benického, Ul. A. 
Mišúta a Ul. J. Matúšku a do MŠ na starom sídlisku. 

V priebehu rokovania MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta,  prítomných informoval 
s obsahom otvoreného listu Združenia rodičov a priateľov MŠ na Ul. Š. Závodníka 
v Prievidzi, zo dňa 31. 03. 2004. List bol adresovaný a odovzdaný poslancom MsZ 
V ďalšej časti rokovania primátor mesta prítomných taktiež informoval s ďalším 
materiálom, ktorý dostalo vedenie mesta i poslanci MsZ, a týkal sa návrhu na využitie 
voľných kapacít MŠ na Ul. Š. Závodníka, vypracovaný zástupcami školského zariadenia 
z radu zamestnancov a samotných rodičov umiestnených detí v spomínanom zariadení. 
Prerokovávanie uvedeného bodu programu sa uskutočnilo za účasti niektorých rodičov 
detí a taktiež i zamestnancov predškolského zariadenia MŠ na Ul. Š. Závodníka.  
Primátor mesta sa taktiež vyjadril k súčasnej situácii, v ktorej sa nachádzajú predškolské 
zariadenia na území mesta Prievidza a zároveň upokojil rozhorčených rodičov 
a prítomných zástupcov MŠ, Ul. Š. Závodníka. Uviedol, že v súčasnom období sa neustále 
hľadajú riešenia v rámci redukovania predškolských zariadení v meste Prievidza. 
Skutočnosťou je, ako uviedol primátor mesta, že mesto Prievidza nemôže utiahnuť 
financovanie prevádzkovania všetkých delimitovaných predškolských zariadení a hlavne 
problém sa javí vo financovaní nákladov vo vykurovacom období.  
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, potvrdil i tie informácie, ktoré sa týkajú  jednotlivých 
vyjadrení, neustále sa skúma súčasný stav vyťaženosti predškolských zariadení, 
základných škôl, a taktiež sa robí prepočet ich financovania.  
Ako ďalej primátor mesta zdôraznil, v prípade redukovania a premiestňovania miest MŠ       
sa bude v prvom rade zvažovať vhodnosť priestorov, aby boli tieto prijateľné hlavne         
pre samotné deti. 
V priebehu prejednávania uvedenej problematiky primátor mesta umožnil vystúpiť 
a vyjadriť svoj názor na prejednávanú problematiku p. Igorovi Čertíkovi, ktorý má taktiež 
umiestnené dieťa v predškolskom zariadení na Ul. Š. Závodníka. 
Pán Čertík uviedol, že informáciou ohľadom zrušenia materskej školy boli veľmi 
nepríjemne zaskočení, pretože uvedené zariadenie je umiestnené v peknom a hlavne 
čistom prostredí, mimo hlavných trás ciest a ulíc. Ako ďalej uviedol, podľa dostupných 
informácií, ktoré rodičia získali, náklady, ktoré boli prepočítané na predškolské zariadenie 
na Ul. Š. Závodníka nezodpovedajú pravde a taktiež za priestory, ktoré sú prenajaté 
Fitnes-ku, mestu Prievidza je uhrádzaný ročný paušál 91 tis. Sk.  
Po konštruktívnej diskusii prejednávaného bodu rokovania primátor mesta sa vyjadril, že 
rozhodnutie mestskej rady má pre poslancov MsZ len odporúčací charakter,             
na rokovaniach MsR bola otázka zrušenia niektorých školských zariadení len 
prejednávaná a konzultovalo sa o niektorých návrhoch.    
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v súvislosti s problematikou redukovania školských 
zariadení vyslovil presvedčenie, že v štádiu zisťovania jednotlivých možností je vhodné 
i naďalej pokračovať.  
Z dôvodu, aby sa vyšlo v ústrety rodičom i pracovníkom predškolského zariadenia MŠ     
na Ul. Š. Závodníka, a taktiež ďalším školským zariadeniam, na návrh primátora mesta  
poslanci MsZ schválili pracovnú komisiu, ktorá bude monitorovať situáciu vo využití 
kapacít materských škôl na území mesta Prievidza. Za predsedu tejto komisie bol 
schválený Ing. Michal Mladý,  zástupca primátora mesta a za členov komisie: Alžbeta 
Borková,  predsedníčka volebného výboru č. 2; Milan Budáč, predseda volebného výboru 
č. 3; Ing. Milan Dérer, predseda poslaneckého klubu SDKÚ; Ing. Mgr. Jozef Kobela, 
predseda poslaneckého klubu KDH; Ján Kotian, predseda volebného výboru č. 4 
a predseda poslaneckého klubu HZDS ĽS, Smer a P SNS;  Mgr. Ľubomír Vida, predseda 
mestskej školskej rady;  Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva Mestského úradu      
v Prievidzi. 
Pre upokojenie atmosféry rozhorčených rodičov a zamestnancov materskej školy, ktorí sa 
zúčastnili rokovania MsZ v Obradnej miestnosti Mestského domu a hlavne nekorektnému 
správaniu rodiča p. Igora Čertíka, podľa slov Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, 
schválená komisia bude v zmysle uznesenia v nasledujúcom období rokovať s rodičmi, 
zamestnancami materskej školy a ďalších školských zariadení a takto sa podieľať            
na správnom a konečnom rozhodnutí na zrušenie školského zariadenia. Primátor mesta 
uviedol, že so šetrením schválenej komisie a spracovanou správou bude informované        
aj mestské zastupiteľstvo.  
K časti bodu rokovania  prijalo MsZ uznesenie č. 79/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovaním poslancov bola schválená pracovná komisia na riešenie využitia kapacít MŠ 
na území mesta Prievidza. 
Na základe zistenia skutočnosti schválenou komisiou, môže dať komisia podnet 
primátorovi mesta na vypracovanie znaleckého posudku k danej problematike.  
So zložením a schválením pracovnej komisie vyjadril súhlasné stanovisko i pán Čertík, 
zástupca rodičov z MŠ, Ul. Š. Závodníka v Prievidzi. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
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 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, počas rokovania mimoriadneho MsZ prítomných 
informoval o plenárnom zasadnutí rodičov MŠ, Ul. Š. Závodníka, ktoré sa bude konať 
v priebehu dnešného dňa v popoludňajších hodinách. Zároveň požiadal prítomných 
poslancov, aby sa oboznámili s materiálom na riešenie voľných priestorov predškolského 
zariadenia a uviedol, že schválená pracovná komisia sa uvedeného plenárneho 
zasadnutia taktiež zúčastní. 
Na návrh prítomného rodiča p. Čertíka, ktorý vystupoval  na rokovaní MsZ aj ako zástupca 
rodičov z MŠ, Ul. Š. Závodníka, požiadal o schválenie uznesenia, aby zrušenie 
prerokovávanej materskej škôlky bol prehodnotený i v jednotlivých komisiách MsZ a aby 
tieto následne vypracovali jednotlivé stanoviská komisií.  
Uviedol, ako rodičovi, by mu bolo ľúto, keby jeho dieťa bolo preradená do iného zariadenia 
MŠ, pretože pri úvahe, kde by malo byť zapísané do MŠ sa s manželkou rozhodovali      
pre  škôlku na Ul. Š. Závodníka. Bolo to hlavne z dôvodu, že sa zariadenie v peknom 
a tichom prostredí a nie je mu ľúto, že musí dochádzať zo Sídliska Necpaly. 
Návrh p. Igora Čertíka na vypracovanie stanovísk jednotlivými komisiami, sociálnej, 
zdravotnej a bytovej a komisie životného prostredia pre  MŠ na Ul. P. Benického, MŠ       
na Ul. D. Krmana, MŠ na Ul. A. Stodolu a MŠ na Ul. Š. Závodníka k posúdeniu kvality 
a vhodnosti pre výučbu vyššie menovaných škôlok poslancami MsZ nebol schválný. 
Počas prípravy návrhu na uznesenie sa o slovo prihlásil Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec 
MsZ, a žiadal od p. Čertíka vysvetlenie, čo by podľa neho mali obsahovať jednotlivé 
správy z komisií MsZ. Pán Čertík uviedol, že by to bolo na rozhodnutí komisií, aké 
stanovisko by zaujali, hlavne, v akom prostredí sa zariadenia nachádzajú, teda či sú  
vhodné alebo nie po stránke čistoty, vhodnosti prevádzkovania zariadenia  a zdravia detí. 
MUDr. Gabriel Šimko, MPH, poslanec MsZ, uviedol, že rozhodovanie komisií by bolo dosť 
náročné, pretože, ako pracovník, ktorý pracuje v zdravotníctve, môže len toľko povedať, 
že sú stanovené jednotlivé ukazovatele, ktoré sa musia dodržať. 
K uvedenému návrhu p. Čertíka prijalo MsZ uznesenie č. 80/04, ktoré tvorí prílohu             
k zápisnici. 
Hlasovanie: 7 poslancov za, 18 proti  a 5 sa zdržalo.  
 

V závere prerokovávania bodu programu pán Čertík vyslovil presvedčenie, že 
komisia, ktorá bola poslancami MsZ schválená bude pracovať zodpovedne.  Primátorovi 
mesta sa poďakoval za možnosť vystúpiť na mimoriadnom rokovaní MsZ a za deti 
z predškolského zariadenia MŠ, Ul. Š. Závodníka sa s poslancami rozlúčil kvetmi, ktoré im 
poslali deti z MŠ.   
 

Keďže neboli pripomienky a ani doplňujúce návrhy, primátor mesta uzatvoril 
prerokovávanie predmetného bodu programu a zdôraznil, že všetky rozhodnutia, ktoré       
sa budú týkať zrušenia školských zariadení, budú záležať  od zriadenej a poslancami 
schválenej komisie. Primátor mesta sa bude výsledkami  komisie zaoberať a pridržiavať.  
 
V priebehu rokovania MsZ boli taktiež zodpovedané otázky MUDr. Ivana Cigaňáka, PhD., 
poslanca MsZ, ktoré sa týkali zrušenia priestorov MŠ, Ul. Š. Závodníka. Z jeho pohľadu  
i ako občana a člena volebného obvodu č. 3 – Zapotôčky,  vyslovil názor, je vhodné 
rozšíriť priestory a tým aj sprístupniť okolie MŠ verejnosti, občanom mesta Prievidza. 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ, vyjadril presvedčenie, že v prípade 
zrušenia MŠ na Ul. Š. Závodníka, vedenie mesta by rokovalo a spolupracovalo s odborom 
sociálnych vecí. 
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v prípade zrušenia MŠ, vyslovil možnosť zriadenia 
zariadení, ktoré chýbajú mestu a občanom mesta Prievidza. Mohlo by ísť napríklad            
o  Dom dôchodcov, Dom pre týrané matky, prípadne Dom pre osamelé matky. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa taktiež informovala, či sa zakladá na pravde 
informácia, že sa má budova zariadenia MŠ na Ul. Š. Závodníka predať. 
Uviedla, že o uvedenej informácii sa dozvedela aj od rodičov detí, ktoré majú umiestnené  
deti v tomto zariadení MŠ, Ul. Š. Závodníka. 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ, uviedol, že majetok sa predávať 
nemôže. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa taktiež vyjadril, že uvedený majetok nie je možné 
odpredať a mesto takéto priestory potrebuje. 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa opäť vyjadril, že ak by mali byť nejaké  
pochybnosti okolo zrušenia, prípadne predaja budovy, kde t. č. je zriadená 
a prevádzkovaná MŠ, Ul. Š. Závodníka, je ochotný podať akékoľvek informácie pre 
spokojnosť rodičov detí i občanov mesta Prievidza.    
 
 
 

– k bodu  3 – 
„Návrh na zmenu projektových zámerov mesta Prievidza“ 

 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ, prítomným predložil Návrh na zmenu projektových 

zámerov mesta Prievidza. Uviedol, že materiál: „Projektové zámery mesta Prievidza“ bol 
prerokovaný a schválený na zasadnutí MsZ dňa 24. 02. 2004. 

Zmena v projektových zámeroch sa týkala hlavne niektorých jej častí, a ako uviedol 
Michal Dobiaš, je  to z jednoduchého dôvodu, aby bolo čerpanie finančných prostriedkov 
zo štrukturálnych fondov bez problémov, a hlavne aby prostriedky boli poskytnuté podľa 
nových kritérií fondov EÚ. 
Michal Dobiaš uviedol, že zmena sa týka zmeny ZŠ P. J. Šafárika v Prievidzi a táto bola 
nahradená Základnou školou na Ul. P. Dobšinského v Prievidzi. Je to z toho dôvodu, že 
ZŠ P. J. Šafárika ešte nie je skolaudovaná a preto nie je možné na túto budovu získať 
finančné prostriedky zo štrukturálnych fondov, čo by bolo pre nás občanov nevýhodné. 
Ďalšia zmena sa týkala vypustenia časti – Budovanie a rozvoj zdravotnej infraštruktúry,     
a to z dôvodu, že finančné prostriedky nemôžu byť poskytnuté, pretože ide aj 
o poskytovanie ubytovania v zariadení sociálnych služieb DD–DPD v Prievidzi. 
Ďalej Michal Dobiaš vysvetlil ďalšiu zmenu v projektových zámeroch, ktorá bola riešená    
na základe požiadaviek odboru sociálnych vecí MsÚ v Prievidzi. Z uvedeného dôvodu 
v materiále časť 3. 1. 3. – Budovanie a  rozvoj sociálnej infraštruktúry boli v schválenom 
materiále: „Projektové zámery mesta Prievidza“, vymenované sociálne zariadenia 
nahradené textom: Zariadenie sociálnych služieb mesta Prievidza. V tejto časti nemusia 
byť  presne definované o aké zariadenia a priestory ide, na ktoré majú byť použité  
čerpané finančné prostriedky zo štrukturálnych fondov.  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ,  vo svojom vystúpení sa zaujímal ohľadom 
projektu pre zdravotné zariadenie,  stredisko Kopanice a uviedol, že z jeho pohľadu nie je 
vhodné, aby sa na jednotlivé opravy zariadenia vynakladali finančné prostriedky mesta, 
zaujímal sa, či by nebolo vhodné aj na toto stredisko čerpať finančné prostriedky             
zo štrukturálnych fondov EÚ.  
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyjadril myšlienku v tom zmysle, že je to na zváženie 
a taktiež je potrebné predložiť projekty a bude sa čakať, či bude možnosť získať finančné 
prostriedky aj na toto zariadenie.  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., uviedol, že problém, ktorý sa týka zriadenia 
zdravotníckeho a sociálneho domu s poskytovaním služieb bude uvedený aj v zápise 
z komisie sociálnej a zdravotnej MsZ,  je záujem riešiť zriadenie HOSPIC-u. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta uviedol, že ohľadom tejto problematiky už boli 
zrealizované stretnutia a taktiež  už rokoval aj s Michalom Dobiašom, poslancom MsZ,  
musia sa nájsť vhodné priestory, je to v riešení. Primátorom mesta bolo vyjadrené 
súhlasné stanovisko. 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ uviedol, že materiál je stále otvorený, je to vlastne taká 
pomôcka, postupne sa bude čerpať z Projektových zámerov mesta Prievidza. 
 

Ing. Mgr. Jozef Kobela, spravodajca MsR, vyjadril odporučenie MsR schváliť 
uvedený materiál, zmeny Projektových zámerov mesta Prievidza na možnosť čerpania 
finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 81/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 29 poslancov za.   
 
 
 
 

– k bodom 4, 5 a 6 – 
„Návrh na predloženie projektu „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ,  

Ulica energetikov v Prievidzi“ 
 
 
 Michal Dobiaš, poslanec MsZ, v ďalšej časti mimoriadneho zasadnutia MsZ 
požiadal o spoločné predloženie jednotlivých návrhov projektov podľa bodov č. 4 – 6 
schváleného programu. 
Oboznámil prítomných s textom ďalších projektových zámerov, ktoré sa týkali: 
1. projektový zámer: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ na Ulici energetikov 

v Prievidzi, 
2. projektový zámer: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ na Ul. Dobšinského 

v Prievidzi, 
3. projektový zámer: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu III. ZŠ na Ul. S. Chalupku 

v Prievidzi. 
 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ, vysvetlil, že všetky projektové zámery sú žiadosti 
o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z Operačného programu Základná 
infraštruktúra – priorita 3 – Lokálna infraštruktúra, Opatrenie 3. 1. 1. – Budovanie a rozvoj 
školskej infraštruktúry v regiónoch k termínu 23. 04. 2004.  
V zmysle jednotlivých uznesení vyčlenené finančné prostriedky spojené s realizáciou 
projektov a ich kofinancovaním minimálne v objeme 5% z celkových nákladov projektov, 
presná výška bude upresnená zmluvnými podmienkami riadiaceho orgánu v prípade 
schválenia uvedených žiadostí s tým, že finančné prostriedky budú zaradené do úpravy 
rozpočtu mesta Prievidza v roku 2004. 
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K projektovému zámeru: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ na Ulici 
energetikov v Prievidzi“,  prijalo MsZ uznesenie č. 82/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 

K projektovému zámeru: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu ZŠ na Ul.             
P. Dobšinského v Prievidzi“, prijalo MsZ uznesenie č. 83/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

 
K projektovému zámeru: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu III. ZŠ na Ul. S. 

Chalupku v Prievidzi“, prijalo MsZ uznesenie č. 84/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 

– k bodu 7 – 
 „ Z á v e r „ 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal zriadenú komisiu, ktorá bola schválená 
na zasadnutí, aby všetci jej členovia po skončení zasadnutia mimoriadneho mestského 
zastupiteľstva, zotrvali v Obradnej miestnosti Mestského domu. 
 
 V závere zasadnutia mimoriadneho MsZ primátor mesta poďakoval všetkým 
prítomným poslancom,  pracovníkom mestského úradu za celkový priebeh mimoriadneho 
mestského zastupiteľstva a  rodičom, ktorí sa zúčastnili dnešného rokovania. 
 
     Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyhlásil zasadnutie mimoriadneho mestského 
zastupiteľstva za ukončené. 
 
 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
................................................                                   .............................................      
          Gabriel Čauder                                                             Mgr. Eva Henčelová 
            overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                            Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                primátor mesta  
 
 
 
Zapísala: Iveta Litvajová 
                referent pre servis MsR a MsZ 
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